
Sitno, 30 sierpnia 2010 roku

ST - 0043/V/49/2010

Protokół Nr XLIX/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 sierpnia 2010 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sitno za I półrocze 2010 r.
5. Podjęcie Uchwał:

- w sprawie wykonania budżetu Gminy Sitno za I półrocze 2010 r.
- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 r.
- w sprawie Gminnego programu opieki nad zabytkami
- w sprawie konsultacji programów zdrowotnych 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
8. Sprawy różne.
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Pawlicha Bogdan
13. Szajnoga Marek
14. Tukiendorf Edward
15. Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XLIX Sesji  Rady  Gminy  w bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący  powitał  Radnych  a  także  gości:  Wójta  Gminy  Pana  Kajetana 
Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę 
Hryciuk.
Obrady rozpoczęły się o godz. 8°° i trwały do godz. 10°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  informując 
jednocześnie  o  dodatkowej  uchwale  dotyczącej  uchylenia  Uchwały 
Nr XLVI/262/2010. 
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  obrad  i  przyjęli 
go z proponowaną zmianą jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Sitno za I półrocze 2010 r.

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy odczytywać sprawozdanie z wykonania 
budżetu za I półrocze i czy Państwo Radni się z tym sprawozdaniem zapoznali.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  tym,  by  nie  odczytywać  sprawozdania  tylko 
przedstawiać ewentualne uwagi i pytania.
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Pan  Andrzej  Juszczak  zapytał  dlaczego  kwota  ,  ujęta  w  budżecie  w  dziale  750 
administracja  publiczna,  §  8020  gwarancje  i  poręczenia  –  teraz  znalazła  się 
w obsłudze długu publicznego.
Ponadto  Pan  Juszczak  zwrócił  uwagę,  że  w  oświacie  jest  przesunięta  kwota 
10.047,27 zł z oddziałów przedszkolnych na szkoły podstawowe.
Pan Jerzy Mazurek zapytał jak wygląda sytuacja finansowa w oświacie.
Pan Wójt wyjaśnił, że dokładna sytuacja finansowa będzie znana pod koniec roku.
Pan Sekretarz dodał, że będzie to zależało od aneksów do arkuszy organizacyjnych.

Ad. 5
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała Nr XLIX/272/2010 Rady Gminy Sitno z dnia  30 sierpnia  2010 r. 
w sprawie wykonania budżetu Gminy Sitno za I półrocze 2010 r.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

2) Uchwała Nr XLIX/273/2010 Rady Gminy Sitno z dnia  30 sierpnia  2010 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok.
Projekt zmian przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Ponadto  Pani  Skarbnik  poinformowała  o  korekcie  poprzedniej  uchwały 
w sprawie  zmian  w  budżecie  o  kwotę  8.000,-zł  (pierwsza  strona  uchwały, 
natomiast załączniki pozostały bez zmian).
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała Nr XLIX/274/2010 Rady Gminy Sitno z dnia  30 sierpnia  2010 r. 
w  sprawie  konsultacji  programów  zdrowotnych  oraz  ustalenia  potrzeb 
zdrowotnych  mieszkańców  województwa  lubelskiego  w  latach  2010-2015 
na  terenie  województwa  lubelskiego,  zawartych  w  uchwale  XLVI/792/10 
Sejmiku Województwa Lubelskiego z dnia 6 lipca 2010 r.
Projekt Uchwały przedstawił pan Wójt.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
ww. programów zdrowotnych.
W głosowaniu jawnym za pozytywną opinią opowiedziało się 10 Radnych, 
przeciw – 0, 5 Radnych wstrzymało się od głosu.

4) Uchwała Nr XLIX/275/2010 Rady Gminy Sitno z dnia  30 sierpnia  2010 r. 
w sprawie przyjęcia  Gminnego programu opieki  nad  zabytkami dla  Gminy 
Sitno na lata 2010-2014.
Projekt Uchwały przedstawił Pan Sekretarz.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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5) Uchwała Nr XLIX/276/2010 Rady Gminy Sitno z dnia  30 sierpnia  2010 r. 
w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLVI/262/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 
30  czerwca  2010  r.  w  sprawie  sprostowania  błędu  w  uchwale 
Nr  XLII/246/2010 Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  25  lutego 2010 r.  w sprawie 
uchwalenia  zmian  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
gminy Sitno.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  chodzi  o  działkę  Pana  Litaszewskiego 
(Jarsoławiec).  Projektanci  planu  popełnili  błąd  i  odległość  linii  zabudowy 
określili na 40 metrów zamiast 25 metrów. Myśleliśmy, że tą pomyłkę uda się 
naprawić  sprostowaniem  błędu,  jednak  Wojewoda  zakwestionował  takie 
rozwiązanie. Trzeba jeszcze raz przystąpić do zmian w planie, tym bardziej że 
jest też sporo innych wniosków o zmiany.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał  dlaczego  Pan  Miszczuk  nie  otrzymał  nawet 
pozwolenia na postawienie płotu na działce przy torach LHS.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  pozwolenie  na  budowę  wymaga  uzgodnienia 
z koleją i jeżeli jest negatywna opinia to gmina tego nie zmieni.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
Uchwały Nr XLIX/276/2010.
W głosowaniu jawnym za ww. uchwałą opowiedziało się 13 Radnych, przeciw 
– 0, 2 Radnych wstrzymało się od głosu. 

Ad. 6
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Pan dr inż. Kajetan Protas.
Przedstawione zagadnienia:

1. Funkcjonowanie Gminnej Spółki Wodnej,
2. Realizacja prac drogowych, geodezyjnych, budowy chodników,
3. Informacja nt. oczyszczalni przydomowych i oświetlenia ulicznego,
4. Funkcjonowanie gospodarki komunalnej,
5. Przygotowanie projektów pomocowych dot.  budynku szkoły w Stanisławce, 

remizy OSP w Cześnikach oraz kapliczek przydrożnych,
6. Funkcjonowanie OSP,
7. Wydarzenia kulturalno-sportowe,
8. Komunikaty  i  ogłoszenia  rolnicze  dot.  spisu  rolnego,  wniosków  o  zwrot 

akcyzy  za  paliwo  rolnicze,  wniosków  pomocowych  przyjmowanych  przez 
ARiMR (młody rolnik, renty strukturalne).
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Ad. 7
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 8
Sprawy różne

Pan Andrzej Juszczak zapytał o realizację boiska „Orlik” w Jarosławcu.
Pan Wójt wyjaśnił, że prace budowlane są cały czas kontynuowane.
Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  zgłosił  potrzebę  dot.  przyłączenia  1  lampy  ulicznej 
w Stabrowie – Reformie.
Ponadto Pan Niedźwiedź zaproponował przyznanie nagród dla Pań z gminy Sitno, 
które zajęły pierwsze miejsce w Polsce w konkurencji przeciągania liny.
Pan Sekretarz zaproponował rozeznanie możliwości prawnych w tym zakresie.
Pan  Jerzy  Mazurek  zgłosił  problem  przepustu  koło  Pana  Laszczyńskiego  oraz 
uporządkowania placu w Karpiu.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  są  już  wstępne  ustalenia  w  zakresie  przepustu,  natomiast 
odnośnie placu – to przeprowadzi się rozmowę z sołtysem Panem Litwinem.
Pan Ryszard Monastyrski zwrócił się z prośbą o przestawienie znaku miejscowości 
Rozdoły oraz ścięcie poboczy od strony pól przy drodze Rozdoły – Horyszów Polski.
Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  się  z  prośbą  o  poprawienie  chodnika  przy  kościele 
w Cześnikach.
Pan Sekretarz przedstawił koncepcję dotyczącą zagospodarowania gruntu wspólnoty 
w Cześnikach.
Ponadto  Pan  Sekretarz  poinformował,  odnośnie  byłych  placów  buraczanych, 
że na razie one nie są własnością gminy.
Pan Stanisław Wołoszyn zwrócił się z prośbą o zebranie poboczy w Kol. Cześnikach 
oraz ścięcie gałęzi przy drodze.
Pan Bogdan Pawlicha zwrócił się o przesunięcie tablicy miejscowości Cześniki, która 
teraz stoi jeszcze w Karpiu.
Pan Mieczysław Wrotniak zwrócił się o przystosowanie boiska w Sitnie do potrzeb 
GKS „Orzeł”, gdyż obecnie to boisko nie przechodzi weryfikacji.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że wywieziono 4 wywrotki piasku na boisko w Cześnikach 
ale to nie pomogło.
Natomiast na boisko w Sitnie potrzeba 2.700,-zł na zakup ławek na trybuny.
Pan Wrotniak zwrócił również uwagę na bardzo niskie diety dla piłkarzy (10,-zł).
Pan Sekretarz stwierdził, że należy się zastanowić, czy gminę stać na taki klub.
Pan Wójt dodał, że należy się też zastanowić w którym kierunku ten klub zmierza 
gdyż część zawodników odeszło do innych klubów. 
Gmina będzie się starć wykonać prace przy boisku w Sitnie.
Pan Bogdan Pawlicha zauważył, że przy budowie tego boiska można było wziąć pod 
uwagę opinię PZPN.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że były dokonane wszystkie uzgodnienia.
Pan Marek Szajnoga zapytał, odnośnie placu w Karpiu, czy gmina ma go jeszcze raz 
kupować.
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Pan Sekretarz wyjaśnił,  że gmina kupiła płyty i  budynek, natomiast  w przypadku 
gruntu będzie miała prawo pierwokupu.
Pan Szajnoga zapytał o sprawę kolektorów słonecznych.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że na razie nie ma naboru na to działanie. Ewentualnie gmina 
sama złoży wniosek na drugi rok.
Natomiast  odnośnie  oczyszczalni  przydomowych – to  ok.  20 oczyszczalni  będzie 
wykonanych jeszcze w tym roku.
Pan  Wójt  dodał,  odnośnie  placu  w Sitnie,  że  w najbliższym czasie  odbędzie  się 
spotkanie z dyrektorem ANR Panem Świętochowskim w sprawie przekazania tego 
gruntu dla gminy.
Pan  Aleksander  Karski  zwrócił  się  z  prośbą  o  zebranie  poboczy  przy  drogach 
powiatowych  oraz  zasypanie  wyrwy  na  drodze  w  Horyszowie  –  Nowej  Kolonii 
(koło P. Bergiela).
Pan Ryszard Monastyrski zwrócił się o zasypanie wyrwy przy drodze w Stanisławce 
koło Pana Pajdy.
Pan Marek Szajnoga zaproponował zorganizowanie zbiórki zboża dla powodzian.
Pan Bogdan Pawlicha zobowiązał się, że bezpłatnie zawiezie zebraną pomoc.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  będą  prowadzone  rozmowy  z  sołtysami  w  sprawie 
organizacji zbiórki płodów rolnych.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  przekazał  zaproszenie  na  święto  Szkoły 
w Horyszowie Polskim.
Pan Andrzej Juszcak zapytał o interpretację terminu składania ostatnich oświadczeń 
majątkowych.
Pan Wójt wyjaśnił, że ostatecznym terminem jest data 12 września 2010 r.

Ad. 9
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji

  
Protokoły Nr XLVII  i  XLVIII  wyłożone były do wglądu bezpośrednio w trakcie 
obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tymi 
Protokołami i czy są do nich uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokoły w głosowaniu jawnym przy 
12 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących.
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Ad.10
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:

Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf


